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Doel van vandaag 

Overlopen wat reeds goed gaat, wat je zeker wenst te behouden en waar er eventueel verbeteringen 
kunnen aangebracht worden.  

 

Overlopen activiteiten 

- Zitdansen: de bewoners geven aan dat ze dit een heel fijne activiteit vinden, we hebben ons goed 
geamuseerd. Dit willen we zeker in de toekomst nog meer doen. Stefanie zal het op de planning 
noteren. We gaan dit bespreken met afdeling Zomerlinde om dit samen te organiseren.  

- Hoe bevalt de ijskar aan de cafetaria op zondagnamiddag? De bewoners vertellen dat ze zeker al 
eens een keertje zijn langs geweest en het heel lekker ijs is! Het karretje heeft zijn charme, net 
zoals vroeger. Zelfs als het slechter weer is, komt er toch veel volk naar de ijskar. Dan worden de 
ijsjes genuttigd in de cafetaria. De bewoners geven wel aan dat ze de ijsjes als dessert op woensdag 
minder vinden, de vroegere potjes van het ijsboerke waren lekkerder! 

- Graag wil Stefanie even vragen of er nog ideeën zijn voor activiteiten en/of uitstappen? We bevragen 
waar de bewoners interesse in hebben. Tijdens een ‘op de koffie’ gesprek kwam er uit dat enkele 
bewoners graag nog een keertje naar Antwerpen willen met de trein. Dit wordt bevraagd aan de 
bewoners. Zij vertellen dat ze heel graag nog een keer naar de zoo willen gaan. Voor de trein zijn er 
liefhebbers en geen liefhebbers. Ze geven aan het vooral belangrijk te vinden om een bezoek aan 
het station te brengen. Iemand zegt dat het misschien handig is met de trein. Op deze manier 
kunnen er veel bewoners meegaan.  

 
Agendapunten 

- Fietsen doen we om de beurt met mooi weer. Indien fietsen op de planning staat zal je hiervoor 
steeds verwittigd worden om mee te gaan door Hilde C of Stefanie. Helaas kunnen er steeds maar 
2 mensen meegaan. Dit is hetzelfde bij uitstappen zoals de markt of wandelingen, waar jammer 
genoeg niet iedereen altijd mee kan en we dus werken met een beurtensysteem.  

- Vanaf 11 september zal Nele stage komen doen bij Hilde C en Stefanie. Jullie zullen snel kennis 
maken met haar.  

- Carl neemt het woord en licht de bewoners in over de werking tijdens de vakantieperiode. Er zijn 
heel wat vakantiewerkers (studenten). Zij doen steeds hun best, maar ze zijn ook nog de kneepjes 
van het vak aan het leren. Daardoor kan het al eens gebeuren dat het eten soms wat later komt of 
je soms iets langer moet wachten ’s ochtends.  

- Carl licht de bewoners in over enkele nieuwe en toekomstige collega’s. Zo is Philip (zorgkundige) 
begonnen op onze afdeling en zal Carmen (zorgkundige) vanaf september starten. Julie zal in het 
ziekenhuis gaan werken en zal haar laatste dag eind augustus werken. Gisteren hebben jullie samen 
met Myriam (nachtverpleegkundige) kunnen vieren. Zij gaat genieten van een welverdiend pensioen 
na 43 werkjaren. Christel zal vanaf september in haar plaats komen tijdens de nacht.  

  



 

Vragenronde  

- De bewoners vragen wanneer de nieuwe pedicure zal starten. Carl vertelt dat de huidige pedicure 
nog één keer komt en vanaf september zal Nina (nieuwe pedicure) beginnen. De bewoners geven 
aan hier zeer blij om te zijn, want het is toch wel belangrijk. 

- Een bewoner vraagt of er gebakken patatjes op de menu komen, dit eet hij graag. Hij zou het fijn 
vinden als dit vaker op het menu zou staan. Stefanie geeft dit door aan de keuken.  

- Een bewoner geeft aan dat ze het niet fijn vindt hoe alles loopt met de externe wasserij. Carl geeft 
aan dat er in het verleden al meer problemen geweest zijn. Bewoners die kledingstukken kwijt zijn 
geraakt, er lang op hebben moeten wachten, … De bewoners vragen of hier niets aan kan veranderd 
worden, want na meerdere problemen zijn ze het beu. Ze kunnen niet steeds nieuwe kleren blijven 
kopen. Ze merken op dat hier toch ook een wasserij is in De Dennen en vragen of het niet mogelijk 
is om de was hier te laten doen mits het betalen van een vergoeding hiervoor. Carl en Stefanie 
zullen dit doorgeven aan de directie en vragen of hiervoor een oplossing mogelijk is.  

- Een bewoner geeft aan dat ze het fijn zou vinden om af en toe als nagerecht een Boule de Berlin 
te krijgen. Hier zou ze enorm van genieten. Stefanie geeft dit door aan de keuken.  

- De bewoners willen graag nog vermelden dat ze het hier zeer fijn vinden op Zilverlinde! Ze willen 
graag de medewerkers bedanken voor hun vriendelijkheid, behulpzaamheid en fijne babbels! 

- We voeren nog een gesprek over de geschiedenis van De Dennen. Stefanie vertelt dat er in de 
boekenkast in het salon een boek is over 100 jaar De Dennen. Deze kan je altijd lezen bij interesse.  

 

Noteer alvast in je agenda 

- Volgende week dinsdag: geen bingo! 

- Dennenrock werd verplaatst naar volgende week donderdag 17/08  

- Vrijdag 18/08 misviering Moederdag om 14u30 in de kapel  

- Vrijdag 25/08 foto’s Trouw Kirsten + misviering  

- Geen verjaardagsontbijt deze maand! Het volgende ontbijt zal doorgaan op donderdag 28 september 

- Overlopen kalender van september: bbq, wandeling Trappisten, week van dementie, Brillenbus, 
bloemencorso, optreden saxofoon, …   

 


